



Irina Edelstein

Klavier

05.04.98 bis 15.04.98

Irina Edelstein begann sehr früh ihr Klavierstudium am Gnessin Institut und setzte es am Tschaikowsky Konservatorium in Moskau bei I. Milstein fort. Gleichzeitig startete ihre Karriere in bedeutenden Städten (Moskau, Leningrad, Lvov, u.a.) der Sowjetunion. 1975 übersiedelte sie nach Israel, wo sie ihre Erfolge als Solistin und Kammermusikerin im Rahmen der namhaftesten Konzertreihen und mit großen Orchestern weiterführte.

Nach zwei Deutschland-Tourneen wurde Irina Edelstein an die Musikhochschule Frankfurt als Professorin für Klavier berufen. Viele ihrer Schüler verzeichnen beachtliche Erfolge in internationalen Wettbewerben. Irina Edelstein ist regelmäßig als Jurymitglied in bedeutenden Wettbewerben anzutreffen.

Born in Moscow, Irina Edelstein began her early piano studies at the Gnessin Institute and continued her studies at the Moscow Tschaikowsky Conservatory with I. Milstein. In the same year she began her professional artistic career with public performances in Moscow, Leningrad and others cities through the Soviet Union. In 1975 Irina Edelstein arrived in Israel and began her concert career with recital appearances in the major cities and prestigious recital series.

After two concert tours in Germany, Irina Edelstein was engaged as a professor at the Academy of Music in Frankfurt, where she still is successfully working. Among her students are winners of the international competitions. She is a member of jury of several international competitions and regularly gives masterclasses in different countries.



Pavel Gililov

Klavier

06.04.98 bis 13.04.98

Absolvent des St. Petersburg Konservatoriums ist Pavel Gililov Preisträger des Nationalen Klavierwettbewerbs in Moskau, des Chopin-Wettbewerbs und des Viotti-Wettbewerbs.

Engagements mit führenden Orchestern, Auftritte in den wichtigsten Metropolen der Welt und Einladungen zu den großen Festivals festigten seinen bereits internationalen Ruf. Er ist ständiger Kammermusikpartner von Misha Maisky, Boris Pergamentschikow, Karine Georgian u. a..

Pavel Gililov leitet eine Meisterklasse für Klavier an der Musikhochschule Köln.

As a graduate of the St. Petersburg Conservatory, Pavel Gililov is a prizewinner of the National Piano Competition in Moscow, the Chopin Competition in Warsaw and the Viotti Competition in Vercelli.

Engagements with leading orchestras, appearances at the most important music centres in the world and invitations to leading festivals have consolidated his reputation. He plays regularly with Misha Maisky, Boris Pergamentschikow, Karine Georgian a. o.

Pavel Gililov is leading a masterclass for piano at the Musikhochschule in Cologne.